



United States Dedicates New Embassy Compound in Khartoum, Sudan

United States Chargé d'Affaires to Sudan, Robert Whitehead, Under Secretary of State for Management, Patrick F. Kennedy and Assistant Secretary of State for Africa Affairs, Johnnie Carson, dedicated the Khartoum New Embassy Compound (NEC) in Sudan on June 24, 2010.

U.S. Embassy Khartoum provides a secure, safe, and functional facility for the Mission's American and Sudanese employees. The NEC consists of nine buildings including a chancery office annex and various support facilities. The ten acre site's landscaping creates a unified environment for its buildings – demonstrating the U.S. Government's commitment to sustainable design as well as excellence in architecture. The compound's design incorporates many energy saving features.

The prime contractor for U.S. Embassy Khartoum was B.L. Harbert International of Birmingham, Alabama, which was awarded the design/build contract. The architectural firm of Page Southerland Page of Arlington, Virginia designed the facility. U.S. Embassy Khartoum was completed in March 2010.

The dedication of this new U.S. diplomatic facility reflects the importance of the bilateral relationship between the United States and Sudan, and emphasizes the commitment of the United States to remain engaged with the Sudanese people.

سفارة الولايات المتحدة تفتتح مجمع سفارتها الجديد بالخرطوم

يفتح اليوم الموافق 24 يونيو 2010 المجمع الجديد لمباني سفارة الولايات المتحدة الأمريكية بالسودان كل من السيد روبيرت وايتهد القائم بالاعمال بالسفارة بالسودان، السيد باتريك ف. كينيدي وكيل وزارة الخارجية للشؤون الادارية، والسيد جوني كارسون مساعد وزير الخارجية للشؤون الافريقية.

زود المجمع بالخرطوم بكافة الوسائل الامنية والفنية للموظفين الامريكيين والسودانيين بالسفارة. يتكون مباني السفارة الجديدة من تسع مباني بما فيها مبنى السفارة ومكاتبها بالاضافة الى مرافق اخرى. الموقع الذي يضم اكثر من 4.05 هكتار، مصمم لخلق بيئة موحدة للمباني التسعة -- يظهر تركيز الحكومة الأميركية على الجودة في التصميم المستدام، فضلا عن التميز في الهندسة المعمارية، محتويا على العديد من المزايا الخاصة لتوفير الطاقة.

المقاول الرئيسي لمشروع تشييد السفارة الجديدة كان ب. ل. هاربرت برمنغهام من ألاباما الذي حصل على عقد لتصميم والبناء. وتم تصميم المنشأة بواسطة الشركة الهندسية بيج سوترلاند بيج في أرلينغتون - فرجينيا. وقد تم اكمال المشروع في 2 مارس ، 2010.

يعكس افتتاح هذا المرفق الدبلوماسي الأمريكي أهمية العلاقات الثنائية بين الولايات المتحدة والسودان ، مؤكدا لالتزام الولايات المتحدة الأمريكية في التواصل مع الشعب السوداني.